

CALJ-SRC Innovation Award(s) 2023

La version française suit

The 2023 Canadian Association of Learned Journals / Scholarly and Research Communication 5th Annual Journal Innovation Award(s) Application Form

Purpose: To recognize innovations enhancing readership or journal engagement first made or measured in 2022 by a Canadian scholarly journal that has published at least 12 articles in 2022.

Eligibility: Journal must be located and published in Canada by a Canadian entity and must have a majority of Canadians on the active editorial board.

Entry Fee: Application is FREE for CALJ member journals. Non-member fee is \$200.

Prize:

- A certificate honoring your achievement(s);
- An announcement posted on CALJ and SRC websites; and
- one year's paid membership to CALJ.

Completed submissions must be lodged with CALJ at info@calj-acrs.com by **Wednesday, May 31st at midnight (PST)**.

Please include the following information:

Identification of applicant

1. Name, position, and full contact information of applicant
2. Name, location, publisher, and website of the journal
3. Membership status in CALJ

(cont.)

Current continuing member Y/N

Not a member (Reason?) Y/N + comment

Body of application

1. Journal history: Length is dependent on relevance to innovation. If not relevant, please be very brief (under 250 words)

2. Please identify primary category and aim of innovation. E.g., Editorial -- increased immediate understanding of reader

Editorial

Design

Circulation

Marketing

Production

Technology

Other please specify

(e.g., technology design, aesthetic design, a new service CALJ-SRC Innovation Award(s) 2023)

3. Please elaborate on the aims of your innovation, its nature and operations, its distinctiveness (in comparison with others and/or normal practice), launch date

4. Results to date, e.g., uptake, other relevant metrics, e.g., reader feedback, data analysis, other documentation

5. Implications for journal e.g., longer term impacts

Overall, the length of your application should not exceed 2,000 words.

Thank you for your interest and application. The Award(s) will be announced at the CALJ Annual General Meeting and will be posted on the CALJ Website <calj-acrs.ca>

Deadline: May 31st, 2023

For more information or to enter:

Canadian Association of Learned Journals

info@calj-acrs.ca

604-822-3727

CALJ-SRC Innovation Award(s) 2023

L'Association canadienne des revues savantes

Prix de l'Innovation en communication savante et de la recherche 2023

5ème édition Formulaire

Objectif : récompenser les innovations qui visent à accroître le lectorat ou l'engagement des revues; l'innovation doit avoir été réalisée ou évaluée en 2022 par une revue savante canadienne qui a publié au moins et 12 autres en 2022.

Admissibilité : la revue doit être établie et publiée au Canada par une entité canadienne et le comité éditorial en exercice doit être constitué d'une majorité de Canadiens.

Frais d'inscription: la demande est GRATUITE pour les revues membres de l'ACRS. Pour les non-membres, des frais de 200\$ s'appliquent.

Prix:

- Une attestation honorant vos réalisations,
- Une annonce publiée sur les sites de l'ACRS et de la revue SRC-Scholarly and Research Communication, et
- une année d'adhésion gratuite à l'ACRS.

Les demandes complètes doivent être transmises à l'ACRS à award-prix@calj-acrs.ca au plus tard **le mercredi 31 mai 2023 à minuit (Heure normale du Pacifique)**.

Informations à transmettre:

Identité du candidat

1. Nom, statut, et coordonnées complètes du candidat

2. Nom, lieu, éditeur et site web de la revue

3. Statut de membre au sein de l'ACRS

(cont.)

Membre en vigueur O/N

Non-membre (Raison?) O/N + commentaires

Corps de la demande

1. Historique de la revue : La longueur dépend de la pertinence du propos par rapport à l'innovation. Si ce n'est pas pertinent, veuillez être brefs s'il vous plait (moins de 250 mots)

2. Identifiez, s'il vous plait, la catégorie principale et l'objectif de l'innovation. Ex.,
éditorial – augmentation de la compréhension immédiate du lectorat

Éditorial

Design

Diffusion

CALJ-SRC Innovation Award(s) 2021

Marketing

Production

Technologies

Autres: veuillez préciser (e.g., design technologique, conception esthétique, nouveau service)

3. S'il vous plait, donnez plus de précisions sur les objectifs de votre innovation, sa nature et son fonctionnement, ainsi que sa spécificité (ce qui distingue votre innovation des autres et/ou des pratiques habituelles), date de lancement

4. Les réalisations accomplies à ce jour, ex., utilisation, autres métriques pertinentes, ex., commentaires des lecteurs, analyse de données, autres informations

5. Impact sur la revue, notamment à long terme

Globalement, la longueur de votre demande ne devrait pas dépasser 2 000 mots.

Merci pour votre intérêt et votre candidature. Les lauréats seront annoncés lors de l'Assemblée générale annuelle de l'ACRS et les résultats publiés sur le site de l'ACRS <caljacrs.ca>

Date limite de soumission: 31 mai 2023, à minuit (PST)

Pour plus de renseignements ou soumettre une candidature:

Association Canadienne des revues savantes (CALJ-ACRS)

info@calj-acrs.ca

604-822-3727